
ART. 44 vragen 

Art. 44 vragen AZC 

Geachte College van B&W van de Gemeente Venlo, 

Over de afgelopen maanden is op diverse momenten in het roddelcircuit van de Gemeente 

Venlo alsook de Gemeenteraad gesproken over een mogelijke komst van een AZC. Dit is 

logisch, gezien de onfortuinlijke spreidingswet. De fractie PVV Venlo heeft hier dan ook niet 

op 
gehandeld, immers zijn roddels 

geen 
feiten. PVV Venlo houdt zich alleen 

aan 
de 

feitelijkheden. 

Dan komen we nu bij het volgende: 

De afgelopen week, de week van 29 april, werden de geruchten hardnekkiger. Er is op enig 

moment ook gedetailleerde informatie naar buiten gekomen. Vanaf dat moment zijn het geen 

geruchten, maar is er sprake van rookontwikkeling. Waar rook is, is vuur. Reden voor het 

College van B&W om op te schalen en in beslotenheid de Raad bij te praten onder een 

zogenaamde geheimhoudingsclausule. Voor hen die aanwezig waren, gold deze 

geheimhouding tot dinsdag 7 mei 19:00 uur. Op maandag 6 januari om klokslag 17:00 uur 

werd een artikel in dagblad de Limburger gepubliceerd waarin uiterst gedetailleerd geschetst 

werd dat er door het COA een voornemen bestond om het oude kloostercomplex Bethanië te 

werven en hier circa 600 asielzoekers te huisvesten. Donderslag bij heldere hemel voor de 

wijk Venlo-Oost! Zij kregen op het moment van publicatie een brief op de deurmat. Echter, 

alleen een groot deel van de bewoners in de directe nabijheid van het complex kregen deze 

brief, overige bewoners van de wijk kregen geen brief. Zij vernamen dit onsmakelijke 

voornemen uit de media: https://www. limburger. nl/cnt/dmf20240508_94797103 

Hierover heeft de PVV Venlo de volgende vragen: 

1) Vanaf wanneer werd bekend dat het COA in Venlo een AZC wilde doen landen? 

Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

2) Zijn er, voordat de Gemeente het bekend heeft gemaakt, al gesprekken geweest met 

het COA waarbij toezeggingen zijn gedaan over het vergunnen en/of toestaan van 

een AZC? Graag een onderbouwing van 
u 
antwoord. 

3) Welke toezeggingen zijn er aan het COA gedaan die de Raad nog niet weet? En 

kunnen de toezeggingen in GO gezet worden? 

4) Waarom is ervoor gekozen om 
eerst de voortgang van de aankoop aan 

te zien en 

daarna pas openbaar te maken wat de plannen zijn? Graag een onderbouwing van 

uw antwoord. 

5) Geeft dit niet een scheef beeld als het gaat om betrouwbaar bestuur? 

6) Wat is de stand 
van 

zaken betreffende de aankoop 
van 

het complex door het COA? 

Op 7 april werd een besloten bijeenkomst georganiseerd voor de direct omwonenden, 

waarbij 2 personen per huishouden mochten aanschuiven die zich op voorhand verplicht 

dienden te legitimeren. Niet-genodigden werden pertinent geweigerd. 

7) Waarom is er voor deze constructie gekozen? Graag een onderbouwing van 
uw 

antwoord. 
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8) 
Welke criteria 

zijn 
als 

uitgangspunt gekozen bij 
de totstand 

RAE 
GAP deze selêctie? 

Graag een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 

Tijdens 
de besloten 

bijeenkomst 
werd 

geobserveerd 
dat er ook mensen werden 

toegelaten 

die niet 
in 

de directe 
omgeving 

woonden. Buurtbewoners die 
dichterbij 

woonden dan deze 

personen 
werden 

geweigerd. Volksvertegenwoordigers 
werden 

geweigerd. 

Bewoners 

stonden 
perplex 

dat deze 
geweigerd 

werden. 

9) 

Waarom 
werden er zelfs Kamerleden 

geweigerd 
die 

mogelijk 
de 

afhandelingen 
van 

de 
spreidingswet 

kwamen monitoren? 
Graag 

een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 

10) 

Waarom 
werd, 

met 
name, BEN we! toegelaten 

tot 
deze 

bijeenkomst? 

Welk criterium valt dit onder? 
Graag 

een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

11) 

Waarom 
werden niet alle bewoners die aan de 

doorgaande weg 
wonen van en naar 

het winkelcentrum 
uitgenodigd? Krijgen 

deze bewoners hier 
geen 

overlast 
van, terwijl 

dit met de 
huidige 

bewoners 
(arbeidsmigranten) 

wel het 
geval 

is? Graag een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 

Een 
660-tal bedden zullen er worden 

geplaatst, 
waarvan er 

60 
voor uitstromers 

gereserveerd 

zijn 
zodat de norm van 

600 
beschikbare bedden 

altijd gegarandeerd 
kan 

zijn. 

12) 

Waarom 
is er voor een 600-tal bedden 

gekozen, terwijl 
de 

Gemeente 
Venlo, conform 

de 
spreidingswet, 

489 bedden dient te faciliteren? Zie ook RNOO2-2024 van 04-03- 

2024: 

Omgevingsanalyse 
Venlo 

2024. 
Graag een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 

13) 
Wat betekent dit voor het aantal 

woningen 
die voor statushouders 

vrij gehouden 

dienen te worden? 

14) Krijgen 
deze dan, zoals we de 

afgelopen jaren 
al hebben 

gemerkt, voorrang op 

starters? 

Toch even 

terugkomend op 
de 60 bedden voor uitstromers: 

15) 

Het 

complex 
is voor 

onbepaalde tijd 
bruikbaar voor het COA, omdat het 

eigendom 

wordt. Er 
blijft 

dus 
sprake 

van een continue in-/uitstroom van mensen. Wat is de 

prognose 
van 

in- 
en uitstroom over de komende 

5 

jaren? Graag onderbouwing 
van 

uw antwoord. 

16) 

Wat 

gaat 
er 

gebeuren 
met de 

huidige 
bewoners van het 

complex, zijnde 

arbeidsmigranten? 

Tijdens 
de 

bijeenkomst 
werd 

toegezegd 
dat het 

plan 
voor de 

huisvestiging 
van 

300 

arbeidsmigranten op 
het oude terrein van de 

coffeeshop 
niet door zou 

gaan. 

Tevens 
werd een 

toezegging gedaan 
dat de 

waardevermindering 
van de 

woning vergoed 

zou worden 
(planschade). 

17) 

Over 
welke 

bedragen gaat dit? 
Wat 

is het totaal aan kosten die we als gemeente van 

de 
belastingcenten 

van de inwoners van de Gemeente Venlo 
gaan uitgeven 

voor 

deze 
onnodige invulling? 

18) 
Welke criteria worden 

aangehouden bij 
het toekennen van deze 

vergoedingen? 
Wie 

komen er al dan niet 
in 

aanmerking? Graag een 

onderbouwing 
van uw antwoord. 
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Inzake de veiligheid werd toegezegd, aldus staat in het artikel op omroepvenlo. nl van 8 mei, 

dat er alleen brave asielzoekers opgevangen zouden worden. Er worden geen kansloze 

asielzoekers opgevangen. 

19)Kan een definitie gegeven worden van de term “kansloze asielzoekers”? Wat houdt 

het screeningsproces exact in? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

20)Krijgt de Gemeente Venlo een grotere politiemacht toegewezen nu zij het onsmakelijk 

voornemen heeft mee te willen werken aan de landing van een ongewild AZC? En 

hoe groot zal deze uitbreiding 
van 

de politiemacht in het aantal effectief inzetbare 

FTE vertaald worden? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

21)Wat betekent dit voor de aantallen, de inzet en de bevoegdheden van de BOA’s? 

Graag een onderbouwing van uw antwoord 

22)Hoe en door wie wordt het complex beveiligd? 

23)Wat zijn de bevoegdheden van deze partij die verantwoordelijk wordt voor de 

beveiliging van het complex? 

24)Hoe wordt de veiligheid van de doorlopende wegen van en naar het winkelcentrum, 

alsook de winkelcentra zelf, geborgd? Worden hier reserveringen voor opgenomen? 

Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

Al vaker wordt vernomen dat asielzoekers diverse rechten krijgen, waar de gewone 

Venlonaar diep voor in de buidel dient te tasten. Zoals het behalen van een zwemdiploma of 

een rijbewijs! Veelal dure aangelegenheden. 

25)Krijgen deze asielzoekers ook een gratis rijbewijs? En hoe verantwoordt u dit naar 

onze 
inwoners? Graag een 

onderbouwing 
van uw 

antwoord. 

26)Waardevermindering van woningen door de komst van dit AZC wordt al onderstreept 

door dit College. Bent u 
het met de fractie PVV-Venlo eens dat dit ook van 

toepassing is op grote complexen voor de huisvesting van arbeidsmigranten en 

andere controversiële complexen, ook indien hier geen bestemmingsplanwijziging 

noodzakelijk is? Graag een onderbouwing van 
uw 

antwoord. 

UNHCR stelt dat een maximale mix van 5% kan bijdragen tot succesvolle integratie in 75% 

van de gevallen. Iedere procent meer leidt tot een daling van de succesfactor met 5 tot 10%. 

27)Hoe wordt de mix in deze wijk, met de komst van 600 asielzoekers bovenop de 

huidige mix, beïnvloed? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

We hebben in de Raad reeds vaker gesproken over arbeidsmigranten en de daarbij gepaard 

gaande overlast. Hierdoor vind de Raad het onwenselijk om op bepaalde locaties 

arbeidsmigranten te huisvesten, omdat er anders geen ruimte is voor starters. 

28)Hoe gaat u borgen dat starters ruimte behouden op de woningmarkt en hoeveel 

woningen blijven er voor hen beschikbaar? Graag een onderbouwing van uw 

antwoord. 

De bevolkingsgroei van Venlo laat over de afgelopen jaren zien dat er steeds meer 

Nederlanders de gemeente verlaten en we deze groei danken aan mid-/longstay 

arbeidsmigranten en de huisvesting van statushouders. 
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29)Bent u het met de fractie PVV Venlo eens dat deze tendens impliceert dat 

Nederlanders zich steeds minder thuis voelen in deze steeds internationalere mix van 

bewoners? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

30)Het laatste kabinet is gevallen op het immigratievraagstuk. Toch verkiest de 

Gemeente Venlo ervoor om een AZC met deze vluchtelingen, waarover dit gaat, te 

gaan huisvesten. Kunt u uitleggen waarom u dit standpunt heeft? 

31)Met de laatste verkiezingen heeft Nederland duidelijk laten zien de instroom van 

asielzoekers niet te willen, door massaal 
op 

de PVV te stemmen. Vindt 
u 

niet dat 
u 

deze kiezers serieus moet nemen en dat het toelaten van een AZC tegen de 

democratische grondbeginselen ingaat? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

De gemeenteraad heeft bij de besloten bijpraatsessie over dit initiatief een 

geheimhoudingsplicht opgelegd gekregen. Dit om onrust te voorkomen en de gemeente 

ruimte te bieden om hun draaiboeken te volgen om dit soort initiatieven gedragen te laten 

landen. 

De Gemeente Venlo alsook de lokale politiek kampen al jaren met een tekort aan vertrouwen 

onder de inwoners omdat zij toch maar doet waar zij zin in heeft, zo klinkt het vaak. 

32)Vindt het College van B&W dat dit besluit en deze manier van handelen het 

vertrouwen van de inwoners in de Gemeente en de lokale politiek ten goede komt? 

Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

33)Ook Raadsleden mochten niet aanwezig zijn bij de besloten sessie van dinsdag 7 

mei. Bent u het met de fractie PVV Venlo eens dat dit de controlerende taak van de 

Gemeenteraad ernstig belemmerd? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

34)Wat gaat dit College doen met asielzoekers die zich schuldig maken 
aan 

strafbare 

feiten? 

35)Wat is de rekening voor de Venlonaren? (en niet komen met een antwoord als dat de 

COA dit betaald want het COA wordt betaald door de belastingbetalers). Graag een 

onderbouwing van uw antwoord. 

Dan nog één nabrander: 

36)De Gemeente Venlo kan ervoor kiezen om de spreidingswet naast zich neer te 

leggen. Dat is een politieke afweging. Waarom heeft de Gemeente Venlo daar niet 

voor gekozen? 

Gaarne ontvangen wij binnen de daarvoor gestelde termijn beantwoording op deze vragen. 

Hoogachtend, 

Donders D. W. 

PVV Venlo 
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